
    

  SLOVO STAROSTY - 15. srpna 2023 

 

Vážení přátelé, drazí spoluobčané, 

 

 prázdniny jsou již ve své druhé polovině. Závěrem července se sice mohlo zdát,  

že slunečné dny s teplotami na koupání nám daly vale, nyní však opětovně zažíváme vlnu 

tropických veder. 

 Chci, abyste byli informováni, proto si Vás dovoluji opět oslovit s několika aktualitami. 

Oprava úseku hlavní silnice v délce cca 400 metrů, v místech od zatáčky u nadjezdu přes 

železnici dále ve směru na Ústí nad Labem, se prozatím odkládá. V rámci procesu žádosti  

o vydání Stavebního souhlasu se některé subjekty vyslovily proti. Je proto otázkou, zda 

rekonstrukce části hlavní silnice, která byla plánována na letošek, proběhne. Sám nejsem 

nadšený z toho, že by silnice na Ústí nad Labem měla být 2-3 měsíce neprůjezdná, na druhou 

stranu, že se svah směrem k trati sesouvá, je fakt a ke stavebnímu zásahu tak dříve nebo později 

stejně dojde. Jsem tedy toho názoru, že čím dříve bude tato epizoda za námi, tím lépe pro 

všechny. 

 Naproti tomu v horizontu jednoho až dvou měsíců proběhne oprava největších děr, 

výmolů a výtluků, na komunikacích uvnitř Libochovan a Řepnice. 

 Jistě si někteří z Vás všimli, že z obce zmizely poštovní schránky. Zůstala jen ta před 

poštovním úřadem. Ačkoli chápu, že doba pokročila a služeb České pošty je evidentně 

využíváno stále méně, tak s tímto krokem nesouhlasím. Že je o služby pošty menší zájem 

neznamená, že by měl být snižován komfort těm, kteří její služby využívat chtějí. Navíc jedná-li 

se zejména o ty starší z nás, kterým se již hůře chodí a vzdálenost pro ně roli hraje. Věc mě mrzí 

také z toho důvodu, že Česká pošta je státní podnik a kdo jiný by měl občanům zajišťovat 

minimální standard než právě stát. Stejně tak mě mrzí způsob. Nikdo nikomu nic předem 

neřekl, jak už to tak bývá… Přitom žijeme v době plné moderních informačních médií. 

Nedělám si sice iluze o tom, že by se rozhodnutí odstranit poštovní schránky dalo zvrátit,  

ale napsat jednoduché sdělení, že jejich odstranění proběhne, to snad nemusel být problém. 

 Ve věci kanalizace momentálně probíhají jednání, a to zejména z hlediska ekonomického 

smyslu rozsahu její první etapy. Podmínkou, bez které I. etapu realizovat nelze, je stavba 

samotné čistírny odpadních vod, která bude situována do prostor pozemku parc. č. 1095/1  

v k. ú. Libochovany, tj. jižně od areálu zámku. 

V sobotu, 19. srpna, nás v Libochovanech na hřišti čeká druhé letošní letní kino. Opět se 

bude „promítat“ novinka z české filmové produkce – tentokrát snímek „BUĎ CHLAP“. Věřme, 

že počasí bude přát a užijeme si příjemný kulturní zážitek. Všechny Vás srdečně zvu! 

 

 


